香港社區組織協會

訂購「寶貝」- 貧窮兒童攝影集

沒有悲情的控訴，沒有刻意的粉墨，「寶貝」貧窮兒童攝影集紀錄29個孩子最真實的生活面貌，讓我們看到同一城市的兩個世界。

飢餓、衣履及學習機會不足，這些第三世界的景象，卻在今時今日富裕的香港社會呈現，三十五萬小孩子生活在貧窮線下。

在香港這繁榮富庶的都市，貧窮是怎麼一回事? 看看撿紙皮、拾汽水罐、倒垃圾的孩子們，住在籠屋板間房的小孩子…….，面對崎嶇前路，他們奮力前進。 這些孩子的奮發拼搏，更彰顯兩個世界的距離是何其大!
出版: 香港社區組織協會

攝影: 梁耀榮、李願成
贊助: 畢馬威會計師事務所
出版日期: 2004年12月22日
寶貝攝影集訂購表格: 

______ 本 X 港幣$170 (當中包括20元郵費)  = 港幣$___________

姓名 :_______________________________

地址 :__________________________________________________

電話: _____________________

電郵 : _______________________________

訂購辦法:

1. 請用劃線支票，抬頭｢香港社區組織協會有限公司｣，連同回條，郵寄本會。

2. 直接存入本會匯豐銀行的儲蓄戶口，戶口號碼: 017-6-041937，並將存款收據及回條，寄回本會。

**本會會寄回正式收據。訂購滿一百元，收據可作免稅之用。 

本會地址: 九龍何文田公主道52號3樓 

電話: 2713 9165 

傳真: 2761 3326 

電郵: soco@pacific.net.hk                網頁: http://www.soco.org.hk
Society for Community Organization

Subscription form of the Photo Album on 

Children Living in Poverty – “Our Treasure”
No sentimental appeal, no calculated polish, this child photo album depicts the daily lives of children living in a city in a bipolar world.

Hunger, lack of clothing and learning opportunities, these features of third-world countries are all found in Hong Kong society despite its affluence.  350,000 children live below the poverty line. 
What does poverty mean in such a prosperous and sophisticated city as Hong Kong? Look at the children who make a living by picking through paper, cans and garbage, who live in cage-home, cubicle…… These children strive every day to find a better life against all the trials and tribulations.  They are but ‘angels’ with a different fate.
Publisher: Society for Community Organization

Photographers: Mr. Leung Yiu-wing, Mr. Dickson Lee

Sponsor: KPMG

Publishing date: 22nd December 2004
Number of the photo album ordered: 

____ cop(ies) X HKD$170 (included $20 postage fee) = HKD$___________

Name:__________________________________

Address:_____________________________________________________________

Tel.:_____________________ Email address:_______________________________

Methods of subscription:

1. Please use crossed cheque payable to “Society for Community Organization Ltd.” And enclose with this form and send it back to SoCO.

2. Transfer the amount to SoCO’s saving account at Hong Kong Bank. The account number is 017-6-041937.

**Paid over $HKD100 will be tax deductable and the official receipt would be provided. 

Address: 52 Princess Margaret Road, 3/F, Homantin, Kowloon, Hong Kong. 

Tel.: 2713 9165 

Fax: 2761 3326 

Email address: soco@pacific.net.hk          Website: http://www.soco.org.hk
